
Lättläst om Sjuhärads samordningsförbund och GDPR 

En del personer behöver stöd från flera myndigheter för att kunna arbeta.  
Arbetsförmedlingen, Försäkringskassan, Västra götalandsregionen och kommuner arbetar 
tillsammans i samordningsförbund.  
Samarbetet styrs av lag om finansiell samordning.   

Lagen finns för att använda samhällets pengar bättre och göra det enkelt för personer som behöver 
stöd på sin väg till arbete.  
Lagen och sättet att arbeta kallas Finsam.   

Ett sätt att hjälpa personer till arbete är deltagaraktiviteter.  
Det finns aktiviteter i Borås och på sju andra orter i Sjuhärad.  
Aktiv Kraft är exempel på en sådan aktivitet.  
Aktiv kraft finns hos varje kommuns arbetsmarknadsenhet.  
Den som behöver stöd får ansöka om att delta i aktiviteten.  
Kommunerna har ansvar för aktiviteterna. 

En styrelse beslutar om vilka aktiviteter som ska finnas.  
Samordningsförbund bör arbeta på flera olika sätt.  
Deltagaraktiviteter är ett sätt.  
Andra sätt är att utbilda personal och sprida kunskap.  
Då kan personal hos olika myndigheter bli bättre på att arbeta tillsammans.   

Ibland behöver Samordningsförbundet personuppgifter.  
Det kan vara namn på deltagare, personnummer och mejladress eller annat. 
För aktiviteter och olika kontakter behövs personuppgifter.  
Ibland får även andra myndigheter personuppgifter.  
Det kan till exempel vara för statistik i vissa projekt. 
Den som är med i sådana projekt få alltid information om det. 

Dataskyddsförordningen (GDPR) är den lag som styr det som gäller kring personuppgifter.  
Lagen ska skydda personers rättigheter.  
Om du lämnar personuppgifter har du rätt att få veta hur dina personuppgifter används.  
Styrelsen är personuppgiftsansvarig för Samordningsförbundet.  

Sjuhärads samordningsförbund har två utsedda dataskyddsombud.  
Ombuden ska kontrollera att lagen följs.  
Dataskyddsombuden är Elin Forsgren (telefon 0702-349759) och Dan Bodin (telefon 0709-487331).  
De kontrollerar att Samordningsförbundet hanterar personuppgifter enligt lagen.  

Vill du veta mer?   
Om dataskyddsförordningen (GDPR) och dina rättigheter: sök på  www.imy.se   
Hur just dina personuppgifter används: mejla till kansli@sjusam.se.    
Om Samordningsförbundet eller andra frågor:  
ring förbundschef Anna Fagefors (0708-854176) eller mejla anna.fagefors@sjusam.se 
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